



## ECTA President

**Björn Wagner**

e-mail: [President@ECTA.de](mailto:President@ECTA.de)

### Changes come and go - ECTA Board Elections/Wahlen

Dear Dancers,

at June 22-24 we held our 22<sup>th</sup> ECTA Convention in Laatzen south of Hannover. This year, we organized a two day seminar program. As every year the conference environment also offers the chance to talk and exchange ideas, since this is something that usually gets a little left behind at normal dances events.

We are proud to note that around 120 members and partners attended the annual Convention this year.

As usual we held our General Membership Meeting at this Convention, including elections of some board positions. This year the following members were elected:

- Vice President
- Treasurer
- Clogging Coordinator

Since Angela did not run for the office again we have a newly elected

- Round Dance Coordinator

Welcome Ilona as new member to the Board - we are looking forward to work with you and Stefan.

We would like to especially thank Angela & Jochen Grob for 4 years of efforts and input for the Round Dance Council and for ECTA as a whole. It was a pleasure to work with you!

Happy summer to all of you,

Liebe Tänzer,

am 22.-24. Juni konnte wir unsere 22ste ECTA Convention in Laatzen bei Hannover ausrichten. Dieses Jahr haben wir im Programm zwei Tage mit Seminaren angeboten. Wie jedes Jahr bot der Konferenzcharakter auch Gelegenheit sich zu unterhalten und auszutauschen, was sonst schon mal etwas zu kurz kommen kann.

Wir sind stolz auf die Beteiligung von ca. 120 Mitgliedern und Partnern an der jährlich stattfindenden Convention in diesem Jahr.

Wie schon gewohnt haben wir auf der Convention auch unsere Jahreshauptversammlung inklusive Vorstandswahlen abgehalten. In diesem Jahr sind die folgenden Mitglieder des Vorstands wiedergewählt worden:

- Steffen Knott,
- Jörg Mehlhase,
- Sandra Pohlmann.

Nachdem Angela nicht noch einmal kandidierte, haben wir nach den Wahlen einen neuen

Ilona Lankuttis.

Willkommen als neues Vorstandsmitglied Ilona – wir freuen uns auf die Zusammenarbeit mit dir und Stefan.

Ganz besonders möchten wir uns bei Angela & Jochen Grob für die geleisteten 4 Jahre Einsatz für die Round Dance Abteilung bedanken. Es hat Spaß gemacht mit euch zu arbeiten!

Schönen Sommer euch allen,

ECTA President